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　研究主要探讨在急性乳腺炎疾病的治疗工作中芒硝加青黛调醋外敷联合抗生素所能发挥的临床治疗价

值。 　研究选取本院所接收的 60 例急性乳腺炎患者为研究对象，采用数字表分组法，将研究所选取的 60 例患者分为对

照组与实验组两组，每组人数各 30 例。对照组患者接受硫酸镁联合头孢呋辛治疗，实验组患者接受芒硝加青黛调醋外敷联合

头孢呋辛治疗。观察并对比在急性乳腺炎疾病的治疗工作中这两种治疗方法所能发挥的临床效果。 　经本次研究发现，

两组患者在不同治疗方法之下，疾病均得到了有效的治疗。但在治疗效果的对比上，实验组与对照组之间存在显著差异，即

P<0.05。此外，对患者其他指标的改善上，实验组也均要优异对照组，且两组之间差异具有统计学意义，即 P<0.05。 　

在急性乳腺炎疾病的临床治疗中，芒硝加青黛调醋外敷联合抗生素这一治疗方法发挥显著效用，值得推广使用。

芒硝；青黛调醋；抗生素；急性乳腺炎；临床疗效
R655.8 A 2095-7165 2018 06-007-02

Abstract Objective to study the clinical therapeutic value of mira and tindigo combined with antibiotics in the treatment of 
acute mastitis disease. Methods select the institutes receive 60 cases of patients with acute mastitis as the research object, adopting 
digital grouping, the institute selected 60 patients were divided into control group and experimental group two groups, the number of 
each group of 30 cases each. The patients in the control group were treated with the combination of magnesium sulfate combined with 
cefuroxime, and the patients in the experimental group were treated with the combined cefuroxime with the combination of glauber 
and cyanine. To observe and compare the clinical effects of these two treatments in the treatment of acute mastitis. Results after the 
study, the two groups of patients were treated with different treatment methods. However, there was a significant difference between 
the experimental group and the control group, i.e., P<0.05. In addition, for the improvement of other indicators, the experimental group 
also had excellent control group, and the difference between the two groups was statistically significant, namely P<0.05. Conclusion
in the clinical treatment of acute mastitis disease, the treatment method of mirnite and tindigo vinegar combined with antibiotics is of 
great significance and is worth popularizing.
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